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Datum : 16 mei 2023 

Onderwerp : Vorige verslag ALV 2022 8 juni 2022 

Kenmerk : 2300516-2 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering DEZo  8 juni 2022 
 
Aanwezig bestuur: Rens Schipper ( voorzitter ) Arie de Jong (secretaris), Jack van 

de Pol ( penningmeester ). Hans Leijdendekkers. 
Aanwezig leden:  Cees Moerman, Koos van der Kleij, Remmert Steigenga, Peter 

van Oppen, Gerard de Kok, Ewout Hekhuizen, Dons Herfst, 
Herman Jacobs, Johan van Zeijl, Arjen van Vark, Peter Albers, 
Henk de Raat, Elly v.d. Berg, Waldemar Kepinksi, Frank 
Dingeman. 

Afmeldingen: Toine Langeveld, Vlek, Wouter Meihuijzen, Jan van Zonneveld, 
Maurice Smit, Frank Maagdenberg, Peter Vergers, Ignas Wajon, 
Ruud Anneese, Marlies Leegwater, Sicco Kamminga, Martijn 
Romijn, Els Sanderson, Frank van Steenbrugge, Joost de Kok, 
Loek Groenewegen, Robin Blok, Joke van der Veen, Michiel 
Verroen 

 
 
1. Opening 

Hans opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Ook vraagt hij aandacht voor leden die ons kunnen helpen met de sociale media 
en de werkgroep projecten. 

 
2. Agenda: 

De volgende aanvullingen worden voorgesteld.  
Toevoegen: onderwerp over zonneparken boven wegen door Waldamar (in de 
rondvraag) 
Toevoegen: Financieel probleem bij het project Fivelingo door Arie. 
Na toevoegen van dit item wordt de agenda goedgekeurd en vastgesteld. 
 

3. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen 
 

4. Verslag ALV van 7 juli 2020 
Opmerkingen: 
Kapinsky moet zijn Kepinski 
Bovenstaande opmerking wordt verwerkt. Het verslag wordt vastgesteld. 
 

5. Jaarverslag 2020 
De volgende opmerkingen worden gemaakt: 

• Duurzaam Bouwloket is een onderneming 

• Energiebelasting aanpassen 
Na deze aanpassingen wordt het jaarverslag vastgesteld.  
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6. Jaarrekening 2020 
Toelichting. 
- De stukken zijn op de site beschikbaar 
- Door corona zijn er helaas erg weinig activiteiten geweest 

Er zijn geen opmerkingen op de jaarrekening. De jaarrekening wordt 
vastgesteld. 
 

7. Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat uit Marlies Leegwater, Gerard de Kok en Herman 
Jacobs. 
De kascommissie is fysiek bij elkaar geweest, heeft de jaarrekening bestudeerd 
en enkele vragen en opmerkingen gemaakt. Deze zijn door de penningmeester 
naar tevredenheid van de kascommissie beantwoord en de jaarrekening is hierop 
aangepast. 
De kascommissie heeft een positief advies gegeven (zie verslag kascommissie) 
De ALV gaat unaniem akkoord met de jaarrekening en verleend het bestuur 
decharge. 

 
8. Jaarplan 2021 

Rens geeft een toelichting op het jaarplan 
Er zijn geen opmerkingen op het jaarplan. 
Het jaarplan wordt vastgesteld. 
 

9. Begroting 2022 
Jack ligt de begroting toe. Er is weinig verschil met die van 2021 m.u.v. de 
activiteiten uit de gemeentelijke subsidies 
 
Er zijn geen opmerkingen op de begroting. De begroting wordt vastgesteld. 
 

10. Voorstel contributie 
Het bestuur stelt voor de contributie voor 2023 te handhaven op € 12,- per jaar. 
De manier van innen blijft met een factuur aan alle leden. 
De ALV gaat met algemene stemmen met beide voorstellen akkoord. 
 

11. Nieuwe projecten. 
Arie geeft een toelichting op de projecten die op stapel staan  
Peter licht zijn project in de Stromenbuurt toe over het vervangen van de cv ketels 
( presentaties zijn beschikbaar op de site van DEZo ) 

 
12. Hybride warmtepompen 

Hans geeft een toelichting over hybride warmtepompen. 
De volgende zaken zijn van belang: 
- Let op een goed isolatie 
- De markt speelt er goed op in 
- De regering promoot deze oplossing met hoge subsidies 
- Veel Nederlandse leveranciers bieden ze aan 

 
Vraag: is er belangstelling voor een energiecafé over dit onderwerp. 
ALV: Ja 
Vraag: toestemming om daarbij commerciële partijen uit te nodigen 
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ALV: ja 
 
Voorstel: fysiek als het weer kan anders digitaal 
Voorstel: Vve’s en appartementen meenemen 

 
13. Fivelingo 

Arie geeft toelichting over de financiële tegenvallers bij het project nl: 
Het financiële model voor de deelnemers is gebaseerd op de verrekening van de 
betaalde energiebelasting. 
De ontwikkeling daarvan is als volgt: 
 
2019  € 0,09863  € 0,1193 
2020  € 0,09770  € 0,11822 
2021  € 0,09428  € 0,11408 
2022  € 0,03679  € 0,04452 
 
Een kleine verlaging elk jaar was voorzien en bij de start van het project ook als 
risico aangegeven. 
Echter de laatste grote verlaging als gevolg van de energiecrisis was niet 
voorzien. 
Het rendement van de deelnemers loopt hierdoor wel erg ver terug. 
 
Daar staat tegenover dat de  prijs van energie veel meer stijgt dan voorzien zodat 
de inkomsten mee gaan vallen 
 
De ontwikkeling daarvan  is als volgt: 
 
2019  € 0,06 
2020  € 0,055 
2021  € 0,10 
2022  € 0,18 
 
Het bestuur komt met een voorstel om de deelnemers financieel te compenseren 
zodra aan het eind van dit jaar duidelijk is welke financiële ruimte er is. 
 

14. Rondvraag 
Waldemar Kepinski licht zijn voorstel toe voor het plaatsen van zonnepanelen 
boven wegen. 
Het bestuur geeft aan hier geen belangstelling voor te hebben en verwijst hem 
naar de gemeente.    
 

15. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor het aanwezig zijn en de 
bijdrage. 

 


